
Verslag Ouderraad donderdag 20 oktober 2022  De Kraal Winksele 
 

Aanwezig: Katrien, Katrien, Elke, Jules, Stefanie, Jolien, Heleen, Thomas, Veerle, Stef 

Verontschuldigd: Ilse, Karolien, An, Ine, Isabelle, Thijs 

1 Goedkeuring verslag OR september 

2 Terugblik 

- Dag van de leerkracht: de verrassing viel zeker in de smaak! Bedankt Heleen en Isabelle om 

alles te regelen! 

- Week van de kinderbegeleider: Er was een beetje verwarring rond de datum waardoor alles 

last minute moest geregeld worden. Bedankt hiervoor Elke! Volgend jaar zullen we hier 

tegelijk met dag van de leerkracht afspraken over maken.   

Er is een nieuwe begeleidster gestart bij Hibhop, Fatou. Zij is Franstalig maar leert 

Nederlands. Tot en met december helpt Carla wel nog mee. Binnenkort is er een nieuwe 

vergadering van Hibhop. 

- Scholenraad: 

o Maximumfactuur: Bedrag dat kan besteed worden, wordt vanuit de overheid 

opgetrokken van 450 naar 480 euro voor meerdaagse uitstappen. Nu is het als volgt 

verdeeld: 85 euro in tweede graad, 170 euro voor bosklassen en 195 euro voor 

zeeklassen. Dit wordt dan 90 euro voor tweede graad, en telkens 195 euro voor bos- 

en zeeklassen. Ouders kunnen er altijd voor kiezen om in schijven te betalen. Voor 

ouders voor wie dit toch niet haalbaar is, wordt naar oplossingen gezocht. 

o Sociaal beleid De Kraal: aan de schoolpoorten komt er een papier te hangen om aan 

te geven dat mensen die problemen hebben met de schoolrekening, of niet goed 

hun weg vinden in de gemeente etc, terecht kunnen bij Kathleen van het 

secretariaat. De poster zal eerst worden nagelezen door een instantie waar 

ervaringsdeskundigen feedback kunnen geven zodat het zeker niet aanvallend of 

kleinerend overkomt. Er wordt ook gekeken hoe mensen voor bepaalde activiteiten 

meer kunnen bijdragen of een bedrag op een rekening storten, zodat dit kan 

gebruikt worden om mensen die het moeilijker hebben te helpen. De vraag wordt 

gesteld aan de ouderraden om hier eens mee over na te denken. Het lijkt sowieso 

beter om mee steun te geven aan organisaties die hier al rond werken. 

o Scholenbrede info-avond: lijkt niet direct animo voor. Als samengewerkt wordt met 

de verschillende vestigingen, zijn er wel meer mogelijkheden. 

o Naschoolse activiteiten: op andere vestigingen worden soms grootouders of 

vrijwilligers inegschakeld. Misschien eens afspreken met andere ouderraden? 

 

3 Vooruitblik  

- Kaartjesactie: tekenpapieren zijn verdeeld. Enkele klassen hebben al tekening gemaakt. Het 

is de bedoeling dat alle tekeningen tegen de herfstvakantie klaar zijn. Juf Katrien zal ze 

verzamelen en opsturen naar Tekenfund. In tegenstelling tot vorige jaren kunnen ook andere 



zaken dan kaartjes besteld worden (bv drinkbussen, tassen, …). De verkoop verloopt volledig 

digitaal. De opbrengst zal gaan naar de verfraaiing van de school (kunstwerk voor betonnen 

muren). 

- Sint: Lies en Karen zullen hier voor zorgen. 

- Italiaans Restaurant: De voorbereidingen zijn begonnen. We gaan er van uit dat een live 

editie mogelijk zal zijn, en dit zal voorbereid worden. Sommige mensen halen misschien 

liever af, maar de twee aanbieden wordt veel te ingewikkeld. Moest tegen dan blijken dat 

het toch niet live kan, kan nog altijd met lunch Broekveld afgesproken worden om take-away 

te organiseren. De eerste sponsorbedragen lopen binnen. De bancontactterminal komt 

normaal in orde, en Payconiq is geregeld. An informeerde voor de Dorst-app. Hiervoor is wel 

een ondernemningsnummer nodig. Navraag bij Karolien leert dat de wijziging naar zakelijke 

rekening van rekening ouderraad hier niets aan veranderd. Waarschijnlijk kan deze app dus 

niet gebruikt worden. Katrien stuurt lijst met mensen die hebben aangegeven dat ze willen 

helpen bij activiteiten ouderraad door, zodat deze eventueel gericht kunnen gecontacteerd 

worden.  

- Schoolfeest: Het schoolfeest zal doorgaan op 18 maart. Er wordt een musical uitgevoerd door 

de leerlingen in de Warotzaal. Deze zal, omwille van de capaciteit, twee keer opgevoerd 

worden. De leerkrachten zullen hier allemaal de hele tijd mee bezig zijn, en kunnen dus niet 

helpen bij andere zaken. Wij kunnen als ouderraad zorgen voor een hapje en drankje op 

school. Er kan best al eens gekeken en nagedacht worden wat mogelijk is. Katrien vraag aan 

Karen of zij nog steeds de werkgroep schoolfeest wil trekken.  

Waarom is het schoolfeest zo vroeg op het jaar? Het uitwerken en voorbereiden van de 

muscial vraagt veel werk, en in juni is dit niet zo evident met de examens en vele andere 

activiteiten die dan doorgaan. De Warotzaal is ook minder beschikbaar dan vroeger, 

waardoor er ook minder mogelijkheden zijn wat data betreft. 

 

5 Varia 

- Naschoolse activiteiten: De andere vestigingen zijn al bezig met het organiseren van 

naschoolse activiteiten. Er lijken dus geen Kraal-overkoepelende afspraken meer gemaakt te 

worden. De andere ouderraden willen wel met de verschillende vertegenwoordigers 

samenkomen om ideeën uit te wisselen. Op de vergadering komen ook nog voorstellen. 

Sporty werd vroeger vaak ingeschakeld. Ook Spoor 6 werd door de kinderen heel fijn 

gevonden. Juf Marijke, die nu op in Kraal De Doren werkt en vroeger ook hier heeft gewerkt, 

zou hiervoor kunnen aangesproken worden. Misschien zijn er ook wel leerkrachten van hier 

die iets willen organiseren (juf Annelore heeft vroeger nog iets van sport georganiseerd). Er 

wordt ook yoga voorgesteld (juf Lisa zou dit ook doen?, of via Yoganda). Muziek of talen zijn 

ook opties.  

Door de prijzen wat uit te middelen over de verschillende activiteiten kunnen duurdere 

activiteiten misschien wel betaalbaar worden? Heleen informeert verder. Katrien geeft haar 

contactgegevens van Katrijn door. 

- Eventuele bijdrage ouderraad nieuwe turnkleding: de ouderraad wil zeker bijdragen. Het 

totale bedrag is ongeveer 2000 euro. De ouderraad kan ook een deel hiervan bijdragen. Het 

is ook symbolisch dat de ouderraad dit steunt. Dit jaar worden de T-shirts door de school 



betaald, vanaf volgend jaar worden de T-shirts opnieuw betalend. Het is de bedoeling dat elk 

kind doorheen de jaren ‘zijn’ kleur van T-shirt behoudt. 

- Warme maaltijden/soep: de vraag naar het opnieuw aanbieden van warme maaltijden blijft 

leven. Dit is niet haalbaar. Soep wil de school eventueel wel bekijken, als hier interesse voor 

zou zijn. Dan zijn er wel extra vrijwilligers nodig om deze mee op te warmen en te verdelen, 

en dit mag niet ten koste gaan van de vrijwilligers die er nu zijn voor toezichten en dergelijke. 

Als het aangeboden wordt, is het ook ineens voor de hele klas. Er zou kunnen begonnen 

worden met het aanbieden van soep 1 keer per week in de wintermaanden. Tijdens Dag van 

de leerkracht trakteerde de school de leerkrachten met soep van ‘Kortom’, en die viel in de 

smaak. Dit is via korte keten. Prijs is rond de 4 euro per liter. Stef stuurt een mail om naar 

interesse te peilen en vrijwilligers te vragen, en informeert voor prijzen. 

- Aankoop kabelgoot voor buiten: de voorgestelde lengte zou volgens Tony voldoende zijn. Het 

mag dan besteld worden. 

 

 

 

 

 


